
Protokoll fört vid medlemsmöte med Alliansen Varbergs Boulehall

den 11 november 2024

       Närvarande:  Enligt bifogad närvarolista

§ 1. Mötets öppnande
  Ordföranden Mats Peterson hälsar de närvarande välkomna och förklarar

medlemsmötet öppnat. Mötet förklaras behörigt utlyst.

§ 2.  Upprop och fastställande av röstlängd
  Röstlängden fastställs, 28 deltagare; max 5 från varje förening får rösta i
förekommande fall.

§ 3. Val av mötesordförande
Till mötesordförande väljs Mats Peterson

§ 4. Val av sekreterare för mötet
  Till sekreterare väljs Margaretha Antonsson

§ 5.  Val av 2 justerare att jämte ordföranden justera protokollet
Till justerare väljs Mayenne Tyrbo (FVV) och Jari Alatalo (VAR)

§ 6. Fastställande av dagordning
        Mötet fastställer dagordningen med tillägg § 8b/

§ 7. Ekonomisk rapport
Kassören Per Qvenild meddelar ingen oro föreligger för ekonomin, men att
likviditeten tidvis under året varit ansträngd, då alla intäkter kommer in
oktober-mars men utgifter för bl a lån betalas månatligen. Förhandlingar
kommer att ske med banken avseende omläggning av lånen. Kaféet är
lönsamt; prisnivån är satt i förhållande till personalkostnaden. Förra
innesäsongen drog kaférörelsen in 70.000kr i intäkter, varav ½ går till
personalens löner. Lotterierna ger också bra netto.

§ 8. Information och rapportering
a/ Ny arbetsgrupp: sponsorer, värvning och hantering (beslut förra året, ej
åtgärdat)
Beslutas att varje medlemsförening till årsmötet 2025 nominerar en deltagare
till denna arbetsgrupp.



b/ Rapporter från arbetsgrupperna
Fastighetsgruppen: Påpekas att nödutgångsbelysningen vid en av
ytterdörrarna inte fungerade vid strömavbrott nyligen. Är åtgärdat. I övrigt när
det gäller fastighetsgruppen hänvisas till protokoll från styrelsemötet 8 nov.
Nyckelhanteringen kommer att ändras; ska bli A, B och C-nycklar med olika
behörigheter.
Bangruppen: Ny beläggning, som är ljusare och mindre dammig ska
prövas, troligen på banområde 3. Jourklubbarna uppmanas att få uppgift att
kratta in grus från kanterna för att undvika kala ytor.
Köksgruppen: Fungerar bra. Den nya smörgåsen med skinka och
mimosasallad är populär.
Utemiljögruppen: Uppmanas ta itu med sina åtaganden, som inte skötts.
Inköpsgruppen: Fungerar bra, rutinerade deltagare
IT-gruppen: Får beröm. Beslutas att priserna på reklamskyltarna i hallen ska
anges även på hemsidan
Tävlingsgruppen: 2 personer gör det mesta jobbet, övriga måste också 
hjälpa till.
Övrigt: Förslag om sponsring av ny ytbeläggning och förslag om försäljning
av Bingolotter lämnas utan åtgärd (Boulealliansen är ingen idrottförening).

§ 9. Val av valberedning; uppföljning av årsmötesbeslut
Beslutas att varje medlemsförening måste få fram förslag på en valberedare
senast 31/12 2024

§ 10. Kommande tävlingar
Sanktion beviljat för Läjet, Derome/Åskloster och
Kulknappen/Verksveteranerna 2025

§ 11. Övriga frågor
         a/ Jourveckor Derome och Åskloster

Då det är svårt för dem att få ihop folk till tjänstgöring har styrelsen beslutat
att de ska jobba ihop och att jourtjänstgöring följaktligen sker var 5:e vecka
för övriga alliansföreningar,  från 1 januari 2025
b/ Bågskytteklubben hyra av hallen
Jari Alatalo undrar om det kommer att ske. Mats Peterson meddelar att det
troligen blir för dyrt med den utrustning de behöver, men vi har inte fått
definitivt besked.

§ 12. Mötets avslutning
Mats Peterson tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:                 Justerare:

Margaretha Antonsson     Mats Peterson    Mayenne Tyrbo   Jari Alatalo


